
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 80. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Prezes NFZ w rozporz¹dzeniu z dnia 6 kwietnia 2011 r. okreœli³ wymogi odnoœnie do wyposa¿enia

i obsady kadrowej centrów urazowych ju¿ uprzednio akredytowanych przez Ministerstwo Zdrowia.
W tym rozporz¹dzeniu brak jednoznacznego stwierdzenia, ¿e chorzy w centrach urazowych bêd¹ liczeni
poza limitami NFZ.

W¹tpliwoœci budzi zasada tak zwanego preferencyjnego finansowania tylko tych chorych, którzy
spe³niaj¹ kryteria w³¹czenia i leczeni bêd¹ w centrach. Pozostali chorzy, z takimi samymi obra¿eniami,
leczeni z ró¿nych wzglêdów w innych szpitalach, znajd¹ siê poza rozliczeniem.

Najwiêcej emocji w œrodowisku lekarskim budz¹ wymogi dotycz¹ce obsady kadrowej, a w szczegól-
noœci liczba specjalistów, którzy w leczeniu operacyjnym uczestnicz¹ czêsto w wymiarze szcz¹tkowym.
Proszê wiêc Pani¹ Minister o interpretacjê, czy tych specjalistów nale¿y zatrudniæ, czy te¿ maj¹ byæ za-
bezpieczeni, a wiêc dyspozycyjni wówczas, kiedy bêd¹ potrzebni.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




